
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

W  dniu 31 lipca  2008 r.

SE-PO. 0063-2-7/08

Obecni : 

1. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
2. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Marcin Musiał- obecny
4. Jolanta Moćko- obecna
5. Wiesław Konderak- obecny
6. Andrzej Świątek- obecny
7. Władysław Oczkowicz- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Marek Mrozowski- Burmistrz Miasta

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Opinia Komisji w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę Panią Skarbnik o omówienie zmiany rezerwy celowej.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Potrzebę zmiany przeznaczenia rezerwy celowej.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.



Dyskusja nt: zmiany przeznaczenia rezerwy celowej 2008r.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Członek Komisji
2. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
3. U. Polak- Wałek - Skarbnik Miasta

Komisja nie zgłosiła wniosków.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto z członków Komisji Finansowej jest za tą propozycją?

GŁOSOWANIE ( w głosowaniu nie brał udziału radny M. Musiał, radny A. Świątek)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że zmiana przeznaczenia rezerwy celowej  została przyjęta przez 
Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak- Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  2008  rok  wraz  z  
autopoprawką.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. J.  Gątkiewicz - Członek Komisji
2. U. Polak- Wałek - Skarbnik Miasta
3. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
4. W. Oczkowicz - Członek Komisji
5. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
6. J. Moćko - Członek Komisji



7. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proponuję przegłosować projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok. 
Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

6 za
1 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 
rok wraz z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w  
pierwszej  kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości  punktu  do  tabel  wynagrodzeń  dla  
pracowników zatrudnionych w Miejskim Zarządzie Gospodarki Komunalnej.

Urszula Polak- Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie   ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego   
w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości punktu do tabel wynagrodzeń  

dla pracowników zatrudnionych w Miejskim Zarządzie Gospodarki Komunalnej.

W dyskusji udział wzięli:

1. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
3. J. Gątkiewicz - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie  ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości punktu do 
tabel wynagrodzeń dla pracowników  zatrudnionych  w  Miejskim  Zarządzie  Gospodarki 
Komunalnej?

GŁOSOWANIE 

7 za
0 przeciw



0 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  w  sprawie ustalenia  najniższego 
wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej  kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości 
punktu do tabel wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w Miejskim Zarządzie 
Gospodarki Komunalnej  został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 
lokalu mieszkalnego nr 2 położonego przy ul. Sportowej 8 w Czeladzi.

Agnieszka Nowak           -               Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomości  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym. 

Komisja nie zgłosiła  uwag, wniosków.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 2 położonego przy ul. Sportowej 8 
w Czeladzi?

GŁOSOWANIE 

7 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  udzielenie 
bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 2 położonego przy ul. Sportowej 8 w 
Czeladzi  został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 
lokalu mieszkalnego nr 3 położonego przy ul. Sportowej 22 w Czeladzi.

Komisja nie zgłosiła  uwag, wniosków.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na 
udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3 położonego przy ul. Sportowej 
22 w Czeladzi ?



GŁOSOWANIE 

7 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  udzielenie 
bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3 położonego przy ul. Sportowej 22 w 
Czeladzi został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy nieruchomości położonej 
przy ul.  Trznadla 1 w Czeladzi,  działka nr 26/7 k. m. 47 o pow. 1800 m2  ,  zabudowana  
budynkiem byłego domu kultury o powierzchni zabudowy 676,70 m2.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Chciałem zgłosić autopoprawkę, by skrócić okres dzierżawy o roki czyli do 2010.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Czy są pytania?

Dyskusja  nt:  projektu  uchwały  w  sprawie       przedłużenia  umowy  dzierżawy  nieruchomości   
położonej przy ul.  Trznadla 1 w Czeladzi,  działka nr 26/7 k.  m. 47 o pow. 1800 m  2    ,   
zabudowana budynkiem byłego domu kultury o powierzchni zabudowy 676,70 m  2  

W dyskusji udział wzięli:

1. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
5. A. Świątek - Członek Komisji

Komisja poprosiła o uzupełnienie informacji na sesji,

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały  w sprawie  nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź,  oraz projekt  
uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi w mieście Czeladź.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Omawia projekty uchwał przedstawione radnym. 



W dyskusji udział wzięli:

1. A Świątek - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. A. Nowak - Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za projektem uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź?

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie   nadania nazwy ulicy w mieście 
Czeladź został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za projektem uchwały w sprawie  nadania nazwy parkowi w mieście Czeladź?

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi w mieście 
Czeladź został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  służebności  drogowej  dla  zabudowanej 
nieruchomości położonej przy ul. 1 Maja 28 w Czeladzi.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie   ustanowienia służebności drogowej dla zabudowanej   
nieruchomości położonej przy ul. 1 Maja 28 w Czeladzi.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  w  sprawie   ustanowienia  
służebności  drogowej  dla  zabudowanej  nieruchomości  położonej  przy  ul.  1  Maja  28  w  
Czeladzi?

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności drogowej 
dla  zabudowanej  nieruchomości  położonej  przy  ul.  1  Maja  28  w  Czeladzi  został 
pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 28 k. m. 19 o pow. 3105 m2 położonej 
przy ul. Staszica w Czeladzi.

Dyskusja nt:    sprzedaży działki nr 28 k. m. 19 o pow. 3105 m  2    położonej przy ul. Staszica w   
Czeladzi

W dyskusji udział wzięli:

3. A. Świątek - Członek Komisji
4. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem omawianego projektu uchwały?

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 28 k. m. 19 o 
pow. 3105 m2  położonej przy ul. Staszica w Czeladzi  został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję.



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 39 k. m. 42 o powierzchni około 
300 m2  położonej przy ul. Buczka w Czeladzi

Dyskusja nt : sprzedaży działki nr 39 k.m. 42 o pow. około 300m  2    położonej przy ul. Buczka w   
Czeladzi.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem omawianego projektu uchwały?

GŁOSOWANIE 

7 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 39 k. m. 
42 o powierzchni około 300 m2  położonej przy ul. Buczka w Czeladzi został pozytywnie 
zaopiniowany  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 200 k. m. 28 o pow. ok. 1100 m2 

oraz działki 75/3 k. m. 28 o pow. 936 m2  położonych przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi,  
stanowiących własność Gminy Czeladź, na działki nr 122 i 123 k. m. 12 położone przy ul.  
Pieńkowskiego o łącznej powierzchni 398 m2 ,stanowiące własność osób fizycznych.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Składam wniosek o wycofanie tego projektu uchwały z proponowanego porządku obrad. 

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy  do  ostatniego  projektu  uchwały  w  sprawie  projektu  uchwały  w  sprawie  
zatwierdzenia projektu systemowego pt: „Bez ograniczeń. Program zwiększa kompetencje  
zwiększenia kompetencji zawodowych oraz aktywizacja na rynku pracy osób korzystających z 
pomocy  Miejskiego  Ośrodka   Pomocy  Społecznej  w  Czeladzi”  w  ramach  Programu  
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013.

Urszula Polak- Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.

Dyskusja nt: zatwierdzenia projektu systemowego pt. „Bez ograniczeń. Program zwiększania  
kompetencji  zawodowych  i  społecznych  oraz    aktywizacja  na  rynku  pracy  osób   
korzystających z             pomocy Miejskiego Ośrodka  Pomocy Społecznej w Czeladzi” w   
ramach Programu           Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013.  

W dyskusji udział wzięli:

1. U. Polak-Wałek - Skarbnik  Miasta
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. J. Moćko - Członek Komisji
4. J. Gątkieiwcz - Członek Komisji
5. W. Oczkowicz - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem omawianego projektu uchwały?
 

GŁOSOWANIE 

7 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  projektu  uchwały  w  sprawie  
zatwierdzenia  projektu  systemowego pt:  „Bez ograniczeń.  Program zwiększa 

kompetencje zwiększenia kompetencji zawodowych oraz aktywizacja na rynku pracy 
osób korzystających z pomocy  Miejskiego  Ośrodka   Pomocy  Społecznej  w 
Czeladzi” w ramach Programu Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  2007-2013  został 
pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 
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